



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ ວັນອາທິດທີ 10 ກັນຍາ 2017 (9-10-2017)

ຜື້ຮ້າຍ

ທ່ານເຮັດຫຼັງໂດຍສະເພາະ ເມື່ອທ່ານຮູ້ສຶກຢ້ານ ?

ຈຸດສຳຄັນໃນບົດຮຽນ : ຮິດຜື້ຮ້າຍມີຈິງ, ແຕ່ພຣະຄຣິດມີຮິດອຳນາດເໜືອກວ່າ.

ພຣະຄຳພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ພໍ່ຂອງຂ້າພະເຈົ້າເປັນຜູ້ປ່າວປະກາດ. ຂ້າພະເຈົ້າຢູ່ທີ່ນັ້ນ ເວລາເທສນາເພິ່ນຖືກລົບກວນຈາກຄູ່ຜົວເມັງນຸ່ງຊຸດດຳໝິດ, ເຂົາເຈົ້າໄຫວ້ວອນຊາຕານດ້ວຍສຽງດັງ. ເຂົາເຈົ້າເວົ້າຄຳສຣ໌ເສີນອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຫຼາຍໄປຫຼາຍມາ ເວົ້າທາງບັ້ນ, ມັນບໍ່ຢຸດພຽງເທົ່ານັ້ນ. ຂ້າພະເຈົ້າຍັງຮຽນຮູ້ອີກວ່າບໍ່ຮິວານຊາຕານໄດ້ສິ່ງຈິດໝາຍທີ່ປະດັບດ້ວຍຮູບ 5 ຫຼຽມໄປທາທຸກຄຣິສຕະຈັກທີ່ພໍ່ຂອງຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ໄປເທດນັ້ນ. ພວກເຮົາຮຽນຮູ້ອີກວ່າ ບໍ່ຮິວານຊາຕານໄດ້ໝາຍຮູບ 6 ຫຼຽມໃສ່ຄອບຄົວຂອງຂ້າພະເຈົ້າແລ້ວ.

ຂ້າພະເຈົ້າຢ້ານ ແຕ່ພໍ່ຂອງຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ຢ້ານ. ເມື່ອຂ້າພະເຈົ້າຖາມເຖິງມັນ, ເພິ່ນເວົ້າວ່າ: "ລູກເອີຍ ແທ້ຈິງແລ້ວ, ທຳອິດພໍ່ກໍຢ້ານຢູ່. ແຕ່ພຣະເຢຊູມີຮິດເໜືອກວ່າຮິດອຳນາດວິນຍານທັງປວງ, ແລະພຣະອົງກ່າວວ່າ ພຣະອົງໄດ້ຊົງປະທານສິດທິທຸກຢ່າງໃຫ້ແກ່ເຮົາໃນພຣະອົງ, ເພື່ອເອົາຊະນະສັດຕູ."

ຄຳຕອບນັ້ນນຳສັນຕິສຸກມາສູ່ຂ້າພະເຈົ້າທັນທີ ເພາະວ່າເປັນການຍິນຍັນວ່າເປັນຈິງ. ໃນພຣະທັມມາຣະໂກ, ເຮົາອ່ານແລ້ວຈະພົບສອງຄົນພໍ່ລູກທີ່ຖືກຄຸກຄາມຈາກບໍ່ຮິວານຂອງຊາຕານ. ພວກເຂົາກໍຢ້ານຄືກັນ. ແຕ່ທັນທີທີ່ພຣະເຢຊູເຂົ້າໄປຢູ່ໃນເຫດການ, ຜູ້ຄົນກໍປລາດໃຈ ແລະພວກຜື້ຮ້າຍກໍຢ້ານຈົນຕົວສິ້ນ.

ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າແນວໃດ? (ເບິ່ງຕາມຫົວຂໍ້ 1, 2 ແລະ 3)

ການສຶກສາພຣະຄຳພີ

1. ມາຣະໂກ 9:17-22 ກ :

17 ມີຄົນໜຶ່ງໃນໝູ່ປະຊາຊົນທູນຕອບພຣະອົງວ່າ, "ອາຈານເອີຍ, ຂ້ານ້ອຍໄດ້ພາລູກຊາຍມາທາທ່ານ ເພາະຜີປາກກິກເຂົ້າສິ່ງມັນ. 18 ລູກນັ້ນຈະຢູ່ບ່ອນໃດກໍຕາມ ເມື່ອຜີສະແດງກໍເຮັດໃຫ້ມັນລົ້ມຊັກດົ້ນໄປ ມີອາການນ້ຳລາຍພູມປາກແລະຂົບແຂ້ວ ແລ້ວຕົວແຂງໄປ ຂ້ານ້ອຍໄດ້ຂໍໃຫ້ພວກສາວິກຂອງທ່ານຂັບໄລ່ຜີນັ້ນອອກເສັ້ງ ແຕ່ເຂົາບໍ່ສາມາດ." 19 ພຣະອົງຊົງກ່າວແກ່ເຂົາວ່າ, " ໂອ ຄົນໃນສັມຍທີ່ຂາດຄວາມເຊື່ອເອີຍ, ເຮົາຈະຕ້ອງຢູ່ກັບພວກເຈົ້າເທິງປານໃດ ເຮົາຈະຕ້ອງອິດທິນນຳພວກເຈົ້ານານປານໃດ ຈົ່ງພາມັນມາທາເຮົາສາ." 20 ເຂົາກໍພາເດັກນ້ອຍນັ້ນມາທາພຣະອົງ ເມື່ອຜີເຫັນພຣະອົງແລ້ວ ໃນທັນໃດນັ້ນມັນກໍເຮັດໃຫ້ເດັກນ້ອຍລົ້ມລົງກັ້ງເກືອກ ແລະມີນ້ຳລາຍພູມປາກ. 21 ພຣະອົງຈຶ່ງຊົງຖາມພໍ່ນັ້ນວ່າ, "ມັນເປັນຢ່າງນີ້ໄດ້ເທິງປານໃດແລ້ວ" ພໍ່ທູນຕອບວ່າ, "ຕັ້ງແຕ່ນ້ອຍພຸ້ນມາຂ້ານ້ອຍ. 22 ແລະຜີນັ້ນໄດ້ຊຸກມັນໃສ່ໄຟ ແລະໃສ່ນ້ຳຫລາຍເທື່ອ ໝາຍຈະຂ້າມັນເສັ້ງ. "

ໃນມາຣະໂກ 9:2-10, ພຣະເຢຊູໄດ້ສະເດັດຂຶ້ນເມື່ອຍັງພູສູງ ກັບສິດຂອງພຣະອົງສາມຄົນ ຄື: ເປໂຕ, ຢາໂກໂບ

ແລະ ໂຢຮັນ ບ່ອນຊຶ່ງລັກສະນະພຣະກາຍຂອງພຣະອົງໄດ້ປ່ຽນໄປຕໍ່ໜ້າເຂົາ ແລະມີສະພາບອັນຮຸ່ງເຮືອງ ຂາວເຫຼື້ອມ ຍັບໆ. ເມື່ອພວກເຂົາພວມລົງມາຈາກພູນັ້ນ, ເຂົາໄດ້ພົບເຫັນຝູງຊົນຫຸ້ມລ້ອມພໍ່ ແລະລູກຊາຍ ສອງຄົນນັ້ນຢູ່. ມີຜີເຂົ້າ ສິ່ງເດັກຊາຍຄົນນັ້ນ, ແລະພໍ່ຜູ້ຍ້ານສິ້ນກໍໄດ້ເລົ່າເຫດການທີ່ຜີຮ້າຍພຍາຍາມຂ້າລູກລາວ, ຄືໄດ້ບັງຂັບໃຫ້ລູກເຮັດສິ່ງ ໜ້າຍ້ານຫຼາຍຢ່າງ.

ການປະເຊີນຢ່າງນັ້ນເຮັດໃຫ້ຄົນສ່ວນຫຼາຍເສັງຂວັນຢ່າງຍິ່ງ, ແຕ່ແນ່ນອນບໍ່ແມ່ນພວກສາວິກ, ແມ່ນບໍ່? ເຂົາໄດ້ເຫັນພຣະເຢຊູໃຊ້ອິດອໍານາດຂອງພຣະອົງເໜືອວິນຍານຊົ່ວຮ້າຍມາແລ້ວ (ເບິ່ງຂໍ້ 1-13). ພາຍໃຕ້ ອໍານາດຂອງພຣະເຢຊູພວກສາວິກເອງກໍໄລ່ຜີຖ້ອຍຮ້າຍໄດ້. (ເບິ່ງ 6:7-13). ແຕ່ໃນກໍລະນີນີ້ ພວກສິດບໍ່ມີ ອິດອໍານາດ. ພວກເຮົາຈະສຸມໃຈໃສ່ການຂາດອິດອໍານາດຂອງພວກສາວິກໃນເວລາເຮົາສຶກສາພຣະທັມມາ ຣະໂກ 9:28-29, ແຕ່ຈິ່ງສັງເກດເບິ່ງທີ່ພຣະເຢຊູຮຽກເຂົາເຈົ້າວ່າ "ຄົນສັມຍທີ່ຂາດຄວາມເຊື່ອເອີຍ".

ພວກອັດສາວິກຂາດອິດອໍານາດຍ້ອນຂາດຄວາມເຊື່ອຂອງເຂົາເຈົ້າ ແຕ່ບໍ່ແມ່ນພຣະເຢຊູ. ພຣະອົງບໍ່ ຕື່ນຕໍ່ສະຖານນະການໃດໆ. ໃນຖ້າມາກາງຄວາມສິ້ນຫວັງນັ້ນ, ພຣະເຢຊູໄດ້ຊົງປະທານ ຖ້ອຍຄໍາທີ່ໜ້າຍິນດີ ທີ່ສຸດແກ່ຜູ້ເປັນພໍ່ ແລະຝູງຊົນທີ່ຫຸ້ມລ້ອມຢູ່ນັ້ນວ່າ: " ຈົ່ງພາມັນມາຫາເຮົາສາ."

ທ່ານເຄີຍຖືກສອນທັງກ່ຽວກັບຜີຮ້າຍ ແລະ ການສົ່ງສູ່ຂອງຜີ ?

2. ມາຣະໂກ 9:22 ຂ-27 :

²² ແຕ່ຖ້າທ່ານສາມາດຊ່ອຍໄດ້ ຂໍໃຜດສົງສານຊ່ອຍພວກຂ້ານ້ອຍແດ່ທ້ອນ." ²³ ພຣະເຢຊູຊົງກ່າວແກ່ພໍ່ນັ້ນວ່າ, " ຖ້າ ຊ່ອຍໄດ້ ຢາກເວົ້າດັ່ງນັ້ນຫລື ທຸກສິ່ງກໍເປັນໄປໄດ້ສໍາລັບຜູ້ທີ່ເຊື່ອ." ²⁴ ໃນທັນໃດນັ້ນພໍ່ຂອງເດັກນ້ອຍກໍຮ້ອງທູນຂຶ້ນວ່າ "ເຊື່ອແລ້ວຂ້ານ້ອຍ ທີ່ຂ້ານ້ອຍຍັງຂາດຄວາມເຊື່ອນັ້ນ ຂໍໃຜດຊ່ອຍຂ້ານ້ອຍແດ່ທ້ອນ." ²⁵ ເມື່ອພຣະເຢຊູຊົງເຫັນປະ ຊາຊົນກໍລັງແລ່ນເຂົ້າມາ ພຣະອົງຊົງກ່າວຊໍາຮະຜີຖ້ອຍຮ້າຍນັ້ນວ່າ, " ບັກຜີປາກກີກທູໜວກເຮີຍ, ເຮົາສັ່ງວ່າ 'ໃຫ້ ອອກຈາກມັນເສັງຢ່າໄດ້ກັບເຂົ້າມາອີກຈັກເທື່ອ'." ²⁶ ຜີນັ້ນໄດ້ຮ້ອງແຜດສຽງຂຶ້ນ ເຮັດໃຫ້ເດັກນ້ອຍຊັກດົ້ນເຕັມກໍາ- ລັງແລ້ວກໍອອກໜີ ເດັກນ້ອຍນັ້ນກໍກາຍເປັນເໝືອນຄົນຕາຍ ຈົນຄົນສ່ວນຫລາຍເວົ້າວ່າ, "ມັນຕາຍແລ້ວ." ²⁷ ແຕ່ພຣະ ເຢຊູຊົງຈັບມືເດັກນ້ອຍນັ້ນດັງຂຶ້ນແລ້ວມັນກໍລຸກຍືນຂຶ້ນ.

ເປັນການງ່າຍສໍາລັບເຮົາທີ່ຫຼາຍຄົນກໍຄ້າຍຄືພໍ່ໃນເຫດການນີ້, ທັງໆ ທີ່ເຮົາກໍເຄີຍຮູ້ສຶກພ່າຍແພ້ຕໍ່ສັດຕູຫລາຍ ຄັ້ງ ແລະບໍ່ຮູ້ວ່າຈະເຮັດທັງໆດີ. ໃນສັບສົນຂອງເຫດການທີ່ເຮົາປະເຊີນຢູ່ນັ້ນ, ພວກເຮົາຫັນມາຫາພຣະເຢຊູ. ນັ້ນແມ່ນ ສິ່ງທີ່ພໍ່ຜູ້ນັ້ນໄດ້ກະທໍາ. ຄວາມເຊື່ອຂອງລາວອ່ອນແອຫຼາຍ ແຕ່ຢ່າງໜ້ອຍລາວກໍໄດ້ຫັນໜ້າໄປໃນທິດທາງທີ່ຖືກຕ້ອງ.

ບາງທີພຣະເຢຊູອາດຍັມໃນຂະນະທີ່ຫົວໃຈຂອງພໍ່ຄົນນັ້ນກໍລັງສັບສົນຢູ່: " ຖ້າທ່ານສາມາດ?" ເວົ້າອີກຢ່າງນຶ່ງ ວ່າ; ຈົ່ງລະນຶກເຖິງສິ່ງທີ່ທ່ານທາກິເວົ້າມານັ້ນ. ແນ່ນອນ ຂ້າພະເຈົ້າສາມາດ! ພຣະເຢຊູ ບໍ່ໄດ້ຕໍາໜິຊາຍຄົນນັ້ນ, ແຕ່ພຣະອົງຢາກໃຫ້ພໍ່ຄົນນັ້ນສໍານຶກວ່າ ລາວບໍ່ມີເຫດຜົນທີ່ຄວາມເຊື່ອຈະອ່ອນແອ. ແລ້ວອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າກໍໄດ້ຍົກ ເອົາປໂຍກໜຶ່ງໃນຫຼາຍປໂຍກທີ່ມີອໍານາດທີ່ສຸດໃນພຣະຄັມພິໄພວ່າ: "ທຸກສິ່ງກໍເປັນໄປໄດ້ສໍາລັບຜູ້ທີ່ເຊື່ອ." ທຸກສິ່ງ ທີ່ທ່ານກະທໍາໃນຊີວິດ ຄວາມສັມພັນ, ຊີວິດແຕ່ງງານ, ຊີວິດຄອບຄົວ, ການງານ, ແລະການຕັດສິນໃຈຈະ "ສໍາເຮັດ" ເທົ່າກັບຂີດຄວາມສາມາດທີ່ທ່ານງັດກ້າມເນື້ອຄວາມເຊື່ອ ແລະວາງໃຈໃນພຣະເຈົ້າອົງຍິ່ງໃຫຍ່. ການຫລົບໜີຂອງ ເຮົາຈາກການໂຈມຕີຂອງສັດຕູມີພຽງທາງດຽວ ແມ່ນໂດຍທາງຄວາມເຊື່ອໃນພຣະເຈົ້າ ຜູ້ຊຶ່ງເຮັດໃຫ້ທຸກສິ່ງເປັນໄປ ໄດ້ເພື່ອໃຫ້ເຮົາໄດ້ຮັບການຊ່ອຍເຫຼືອ.

ໜ້າເສັງດາຍ, ຖ້ອຍຄໍາຂອງພຣະເຢຊູໄດ້ຖືກນໍາໃຊ້ຜິດ. ເມື່ອຄົນໄດ້ຍິນວ່າ, "ທຸກສິ່ງເປັນໄປໄດ້ສໍາລັບຜູ້ທີ່ເຊື່ອ,"

ບາງເທື່ອເຂົາແປຂໍ້ຄວາມນັ້ນກວ້າງໂພດເໝືອນຜ້າທີ່ມ ສັນຍາວ່າຖ້າພຽງແຕ່ເຮົາເຊື່ອຢ່າງແຂງແຮງພໍ, ເຮົາກໍຈະໄດ້ ຮັບທຸກສິ່ງຈໍາເປັນທີ່ເຮົາທູນຂໍ.

ແມ່ນຫຼັງທີ່ເຮັດໃຫ້ທ່ານປະທັບໃຈທີ່ສຸດ ກ່ຽວກັບຂໍ້ພຣະຄຳພີນີ້ ? ເພາະເຫດໃດ ?

ຂໍ້ພຣະຄຳພີໃນບົດອື່ນໆໃຫ້ຄວາມຄວາມຈິງກະຈ່າງແຈ້ງວ່າ:

- "13ສິ່ງໃດທີ່ທ່ານທັງຫລາຍຈະຂໍໃນນາມຂອງເຮົາ ເຮົາກໍຈະເຮັດສິ່ງນັ້ນ ເພື່ອວ່າພຣະບິດາຈະຊົງຮັບກຽດຕິຍົດ ດ້ວຍພຣະບູດ. 14ຖ້າທ່ານທັງຫລາຍຂໍສິ່ງໃດກັບເຮົາໃນນາມຂອງເຮົາ ຝ່າຍເຮົາກໍຈະເຮັດສິ່ງນັ້ນ(ຍຣ14:13-14).
- 4ນີ້ແຫລະ, ເປັນຄວາມແນ່ໃຈທີ່ເຮົາທັງຫລາຍມີຢູ່ຕໍ່ພຣະອົງ ຄືຖ້າພວກເຮົາທູນຂໍສິ່ງໃດທີ່ເປັນຕາມພຣະທັຍຂອງ ພຣະອົງ ພຣະອົງກໍຊົງໂຜດຟັງພວກເຮົາ. 15 ແລະຖ້າເຮົາທັງຫລາຍຮູ້ວ່າພຣະອົງຊົງໂຜດຟັງແລ້ວ ເມື່ອພວກເຮົາ ທູນຂໍສິ່ງໃດ ພວກເຮົາຈຶ່ງຮູ້ວ່າພວກເຮົາໄດ້ຮັບສິ່ງທີ່ພວກເຮົາຂໍຈາກພຣະອົງນັ້ນ (1 ຍຣ 5:14-15).

ພຣະເຈົ້າ ບໍ່ແມ່ນນາງເຈນນີ(ຜູ້ວິເສດ)ທີ່ຂັງຢູ່ໃນຂວດ ຕາບໃດເຮົາຍັງມີສູນກາງໃນພຣະຄຣິດ ແລະໃນນ້ຳພຣະ ທັຍພຣະອົງ ພຣະເຈົ້າຈະຊົງຈັດຫາສິ່ງທີ່ຕ້ອງການໃຫ້ເຮົາ (ໝາຍຄວາມວ່າທຸກສິ່ງເປັນໄປໄດ້ສໍາລັບເຮົາ). ພຣະອົງ ຮຽກຮ້ອງຫຼັງຈາກເຮົາ? ຄວາມເຊື່ອ. ພຣະອົງຈະຊົງຍ້າຍພູເຂົາໄປຈາກຊີວິດເຮົາ, ແລະ ພຣະອົງຈະຍົກເຮົາອອກ ຈາກສິ່ງຜູກມັດຝ່າຍວິນຍານ, ແລະ ຈາກຄວາມສັບສົນ, ແຕ່ພວກເຮົາຕ້ອງວາງໃຈພຣະອົງ ເພື່ອຈະເຮັດສິ່ງນີ້.

ໃນມາຣະໂກ ບົດ 9, ເຮືອງນີ້ບໍ່ແມ່ນຄວາມສາມາດຂອງພຣະເຢຊູ ພຣະອົງເປັນອິດອໍານາດທຸກສິ່ງ. ແຕ່ເຮືອງ ນີ້ແມ່ນຄວາມເຊື່ອຂອງພໍ່. ຕອນທ້າຍ, ພໍ່ໄດ້ຕອບພຣະເຢຊູດ້ວຍຄໍາທີ່ແຈ້ງທີ່ສຸດໃນພຣະທັມຂ່າວປະເສີດ ວ່າ: "ເຊື່ອແລ້ວຂ້ານ້ອຍ ທີ່ຂ້ານ້ອຍຍັງຂາດຄວາມເຊື່ອນັ້ນ ຂໍໂຜດຊ່ອຍຂ້ານ້ອຍແດ່ຖ້ອນ."

ຊ່ວງເວລາຕໍ່ໄປເປັນຊ່ວງທີ່ຊູນໃຈແຮງ. ຫຼັງຈາກທີ່ພຣະເຢຊູຂັບໄລ່ຜີຮ້າຍອອກແລ້ວ, ເດັກນ້ອຍນັ້ນ "ກາຍເປັນ ເໝືອນຄົນຕາຍ. ພຣະເຢຊູຈັບມືເດັກນ້ອຍນັ້ນດຶງຂຶ້ນ ແລະເຮັດໃຫ້ມັນເປັນຄົນມາ." ໃນທໍານອງດຽວກັນກັບທີ່ໄດ້ເຫັນ ຕລອດພຣະຄຳພີໃໝ່ ຊຶ່ງພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງບັນດານໃຫ້ພຣະເຢຊູເປັນຄົນມາຈາກຕາຍ. (ກາຈກ 3:15; 4:10; 5:30 ; ອຟຊ 1:20.) ພຣະເຈົ້າຜູ້ຊຶ່ງໄດ້ຊົງບັນດານໃຫ້ພຣະເຢຊູເປັນຄົນຈາກຕາຍ, ໄດ້ຊົງທໍາການດ້ວຍອິດທານຸພາບ ເພື່ອ ບັນດານໃຫ້ເຮົາເປັນຄົນມາຈາກສະພາບມິດມິດທີ່ສຸດຂອງເຮົາ.

ເວລາໃດທ່ານມີຄວາມຮູ້ສຶກເໝືອນກັບພໍ່ໃນຂໍ້ພຣະທັມນີ້ ຢາກເຊື່ອແຕ່ຕ້ອງໄດ້ສູ້ຊົນ ?

3. ມາຣະໂກ 9:28-29 :

28ເມື່ອພຣະອົງສະເດັດກັບເຂົ້າໄປໃນເຮືອນແລ້ວ ພວກສາວົກຂອງພຣະອົງໄດ້ທູນຖາມເປັນສ່ວນຕົວວ່າ, "ເຫດສັນໃດ ພວກຂ້ານ້ອຍຈຶ່ງຂັບໄລ່ຜີນັ້ນອອກບໍ່ໄດ້." 29ພຣະອົງຊົງຕອບເຂົາວ່າ, "ຜີແນວນີ້ຈະຂັບໄລ່ອອກດ້ວຍວິທີອື່ນບໍ່ໄດ້ເວັ້ນ ແຕ່ດ້ວຍການອ້ອນວອນ."

ພຣະອົງໄດ້ຊ່ອຍພໍ່ຄົນນັ້ນດ້ວຍຄວາມເຊື່ອຂອງລາວ; ປັດຈຸບັນ ພຣະອົງຕ້ອງການຊ່ອຍສິດຂອງພຣະອົງດ້ວຍ ຄວາມເຊື່ອຂອງເຂົາ. ໃນການສົນທະນາເປັນການສ່ວນຕົວນັ້ນ, ພວກສິດຢາກຮູ້ວ່າເຫດສັນໃດພວກເຂົາຈຶ່ງຂັບໄລ່ຜີ ນັ້ນອອກບໍ່ໄດ້. ພວກເຮົາຕ້ອງຕົບມືໃຫ້ໃນການປະເມີນເບິ່ງຕົວເຂົາເອງ, ແຕ່ໃນການພິຈາຣະນາຕົວເອງຂອງເຂົານັ້ນ ເຂົາຍັງເບິ່ງຕົວເຂົາເອງຢູ່. "ເຫດໃດເຮົາຈຶ່ງຂັບໄລ່ມັນບໍ່ອອກ" (ພຣະຄຳພີກ່າວຢ້າ). ຄວາມຜິດພາດຂອງເຂົາແມ່ນ ການຊອກສແວງຫາຄວາມສາມາດ ແລະກໍາລັງຂອງເຂົາເອງ.

ດັ່ງດຽວກັບພໍ່ຂອງເດັກນ້ອຍນັ້ນ, ພວກສາວົກຕ້ອງການສືບຕໍ່ນໍາໃຊ້ຄວາມເຊື່ອຂອງຕົນ ພວກເຂົາບໍ່ຊົ່ງຊາຕົນ ເອງໃສ່ກັບສັດຕູ ເພາະເຂົາຂາດການວາງໃຈໃນພຣະເຈົ້າ ແລະຂາດການເພິ່ງພາພຣະອົງ.

ເມື່ອພຣະເຢຊູກ່າວວ່າ: "ຜີແນວນີ້ຈະຂັບໄລ່ອອກດ້ວຍວິທີອື່ນບໍ່ໄດ້ ເວັ້ນແຕ່ດ້ວຍການອ້ອນວອນ," ພຣະອົງບໍ່ໄດ້ເຮັດໃຫ້ແຕກຕ່າງໄປວ່າ ມີພຽງຜີບາງຕົວເທົ່ານັ້ນທີ່ຕ້ອງການ ການອະທິຖານເພື່ອຂັບໄລ່ມັນ ໂຕອື່ນໆກໍຈຳເປັນຄືກັນ. ຄວາມຈິງແມ່ນ ເວລາໃດທີ່ພວກເຮົາເຂົ້າສູ່ສິ່ງຄາມຝ່າຍວິນຍານ, ພວກເຮົາຕ້ອງອະທິຖານ ແລະສະແດງຄວາມເຊື່ອໃນພຣະອົງອອກມາ ຜູ້ຊົງປຸງມດ້ວຍຮິດອຳນາດທຸກຢ່າງ (ເບິ່ງ ເອເຟໂຊ 6:18). ມີແຕ່ການອະທິຖານເທົ່ານັ້ນທີ່ຈະຊ່ວຍຍ້າຍເຮົາອອກຈາກການເພິ່ງກຳລັງຂອງເຮົາເອງ (ຊຶ່ງເປັນກຳລັງທີ່ອ່ອນແອ) ສູ່ການວາງໃຈພຣະຜູ້ຊົງມີຮິດອຳນາດທຸກຢ່າງ ຜູ້ຊົງປະສົງປົດປ່ອຍເຮົາໃຫ້ມີອິສະຣະພາບ ແລະພຣະອົງຊົງມີຮິດອຳນາດເຮັດໄດ້ແທ້.

ການອະທິຖານແມ່ນການສະແດງອອກເຖິງການເພິ່ງພາໃນພຣະເຈົ້າຈິນໝົດສິ້ນ; ມັນສະແດງວ່າ ພວກເຮົາຕ້ອງການ ການປາກົດຢູ່ນຳຂອງພຣະເຈົ້າ ໃນສິ່ງໃດທີ່ເຮົາບໍ່ສາມາດເຮັດໄດ້ດ້ວຍຕົນເອງ. ການອະທິຖານເປັນສິ່ງຈຳເປັນຫຼາຍໃນສິ່ງຄາມຝ່າຍວິນຍານ, ແລະຄວາມເຊື່ອຂອງເຮົາຈະເກີດພຽງເມື່ອເຮົາໄຫວ້ວອນຢ່າງເອົາຈິງເອົາຈັງ. ມັນເປັນການຕອບສນອງຕໍ່ຄຳອະທິຖານທີ່ພຣະເຈົ້າປົດປ່ອຍອອກໄປ "ຮິດອຳນາດອັນຍິ່ງໃຫຍ່ເຫຼືອປະມານຂອງພຣະອົງມີຫລາຍພຽງໃດສຳລັບເຮົາຜູ້ທີ່ເຊື່ອ, ຕາມອຳນາດຂອງພຣະກຳລັງ ແລະ ຮິດທານຸພາບອັນໃຫຍ່ຫລວງຂອງພຣະອົງ" (ອຟຊ 1:19).

ໜ້າເສັງດາຍ ຄຣິສຕຽນຫຼວງຫຼາຍບໍ່ຮະວັງສິດທິອຳນາດຂອງເຂົາໃນພຣະເຢຊູຄຣິດ, ຊຶ່ງໝາຍຄວາມວ່າພວກເຮົາຂາດຄວາມເຊື່ອໝັ້ນທີ່ຈະລຸກຂຶ້ນຕໍ່ສູ່ການໂຈມຕີຝ່າຍວິນຍານ ພວກເຮົາຈະສຶກສາຕໍ່ໄປ ເຖິງຍຸທະພັນທີ່ພຣະເຈົ້າຊົງປະທານໃຫ້ເຮົາເພື່ອຍືນສູ້ ແລະເຂົ້າສູ່ບັນຮີບ, ໃຫ້ເຮົາສັງເກດເບິ່ງແຕ່ລະຊ່ວງທີ່ເຮົາມີຄວາມເຊື່ອໝັ້ນ ເພື່ອຍືນສູ້ສັດຕູບໍ່ແມ່ນຄວາມເຊື່ອໝັ້ນໃນຕົນເອງ; ແມ່ນຄວາມເຊື່ອໝັ້ນໃນພຣະເຢຊູຄຣິດ ຜູ້ຊົງມີຮິດເດດທຸກຢ່າງ ມີສິດອຳນາດໃນພຣະອົງເອງ ຜູ້ທີ່ເຮົາເພິ່ງພາຈິນໝົດສິ້ນ.

ເປັນຫຍັງຄວາມເຊື່ອໃນພຣະເຢຊູຈຶ່ງເປັນປັດຈັຍສຳຄັນເວລາຈັດການກັບວິນຍານຊົ່ວຮ້າຍ ?

ນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ

- ບາດກ້າວໃດທີ່ທ່ານຈະຍຶດໝັ້ນໃນພຣະຄຣິດໃນຂະນະຕຽມຕົວຮັບມືກັບການບຸກໂຈມຕີຂອງສັດຕູ? ຈົ່ງພິຈາະນາຄຳແນະນຳຕໍ່ໄປນີ້:
- **ອະທິຖານເລື້ອຍໆ.** ຂໍພຣະເຈົ້າເພີ່ມຄວາມເຊື່ອ ແລະໃຫ້ພຽງຄວາມເຊື່ອຂອງທ່ານ. ເຮັດໃຫ້ເປັນນິດສັຍໃນການໄຫວ້ວອນພຣະເຈົ້າ ຂໍໃຫ້ພຣະອົງເພີ່ມພຽງຄວາມເຊື່ອຂອງທ່ານ ແລະນຳສູ່ຄວາມຈິງເລິກເຂົ້າໄປໃນພຣະອົງ.
 - **ອະທິຖານແຕ່ລະວັນ.** ຈົ່ງຢຸດການເພິ່ງພາໃນຕົນເອງຂະນະທີ່ທ່ານປະເຊີນກັບຄວາມຫຍຸ້ງຍາກ ແລະການໂຈມຕີຝ່າຍວິນຍານ. ຈົ່ງເພິ່ງພຣະເຈົ້າຢ່າງເຕັມສ່ວນ ໂດຍທາງການອະທິຖານໃນການເລີ່ມຕົ້ນແຕ່ລະວັນ.
 - **ອະທິຖານເປັນປະຈຳ.** ເຊີນການສະເດັດມາປາກົດຂອງພຣະເຂົ້າໃນທຸກສະຖານະການ. ຈົ່ງຈັດຮະບຽບໃນການປັບຕົວເຂົ້າກັບພຣະວິນຍານຂອງພຣະເຈົ້າ ເມື່ອໃດທ່ານປະເຊີນກັບສະຖານະການໃໝ່ແລະບັນຫາໃນແຕ່ລະວັນ.
- ຖານະທີ່ເປັນສາວິກຂອງພຣະເຢຊູ ພວກເຮົາບໍ່ຕ້ອງການຊອກຫາ "ມານທີ່ລີ້ຢູ່ໃຕ້ຟຸ່ມໄມ້ທຸກຟຸ່ມ" ທັງບໍ່ຄວນເມີນເສີງຫຼືບໍ່ຕຽມຕົວ. ຈົ່ງໃຊ້ການອະທິຖານເພື່ອຮັກສາຕົວທ່ານເອງໃຫ້ຕິດສນິດກັບຮິດອຳນາດຂອງພຣະເຈົ້າໂດຍທາງພຣະເຢຊູຄຣິດ.

ອຸປຸຸມ ໂດຍ ລາວຊາວເທີນບັບຕິສັມພັນ www.lsb.org ໂດຍ PSI